
УДРУЖЕЊЕ
ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ
ШКОЛА
Гагаринова 1, Нови Сад
тел: 021/ 443-444;  е-маил: udruzenje.gradj@yahoo.com

ЗАПИСНИК
са 21. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 03.11.2017 године.
са почетком у 15 30. сати

Седница је одржана у Ужицу , у просторијама хотела „Златиборска ноћ“

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов – секретар Удружења
4. Ирена Госпавић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице
5. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд
6. Надежда Миловановић-Политехничка школа „М. Миланковић“ Крушевац
7. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица
8. Иван Петровић – Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад.
9. Војин Булатовић- Грађевинска школа Београд

Седници су присуствовали и:

1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Иван Марић - директор Техничкe школe „Радоје Љубичић“ Ужице
3. Александар Ракићевић – директор Грађевинскe техничкe школe“Бранко Жежељ“Београд
4. Драгана Радовановић- директорка Грађевинске школе Београд
5. Зорица Ранчић - директорка Архитектонскe техничке школе Београд

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице,
2. Извештај са 28. Републичког такмичења геодетских и грађевинских школа Србије;
3. Припрема за 29. Републичко такмичење геодетских и грађевинских школа Србије;
4. Осавремењивање образовних профила у подручју рада геодезија и грађевинарство;
5. Анализа резултата уписа у 2017/18. школску годину
6. Финансијски извештај и проблеми са плаћањем чланарине;
7. Текућа питања.

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање др Станкo Матић, је
поздравио домаћина директора школе из Ужица, захвалио се на гостопримству и предложио
дневни ред,  који је усвојен једногласно.



АД 1.
Сви присутни су пре седнице упознати са записником са претходне седнице који је
објављен на сајту Удружења.
Отворена је расправа по питању записника, а пошто није било примедби, записник је
једногласно усвојен.

АД 2.
За реч се јавио Гојко Бановић, који је указао да је већи део дневног реда већ дискутован на

седници Извршног одбора у Врњачкој Бањи и да би због експедитивности,  требало само
направити допуну и евентуално ако се нешто променило у односу на претходно донете закључке,
измене већ донетих закључака. Предлог је једногласно прихваћен.

АД 3.
Драган Пантовић, потпредседник Удружења је обавестио присутне да је посредством

Исидоре Амиџић, остварио контакт са  Мирком Старовићем власником предузећа „Мој зид и под“
(My Wall and Floor).

Власник предузећа је понудио да направи сарадњу са Удружењем и у том смислу понудио
је следеће:

 да се на следећем такмичењу појави као спонзор за тамичење декоратера зидних површина,
и обезбеди комплетну логистику за такмичење;

 да обави обуку ученика- који би се таакмичили  са новим материјалима и технологијама
обраде зидова, а које су врло актуелне у свету и код нас;

 да обави презентацију у свим  школама које школују декоратере зидних површина у циљу
упознавања како наставника тако и ученика са материјалима и технологијом израде;

 сарадња би била дугорочна  с обзиром да предузеће има тренинг центар у Београду и добру
сарадњу са Грађевинском школом у Београду;

Славко  Дувњак је поставио питање шта је са досадашњим спонзором „Тикурилом“
и сматра да је неопходно задржати постојећи систем такмичења код декоратера зидних
површина, с обзиром да ученици нису радили са технологијама које су предложене.

Гојко Бановић, рекао је да овакве идеје и концет треба подржати и наћи простора да
се и овај  потенцијали спонзор  представи на такмичењу, кроз неку форму с обзиром да нас
очекује дуални систем образовања. Навео је пример Аустрије која обуке ученика у
грађевинарству реализује кроз тренинг центре којих има четири и да би такав концепт био
врло прихватљив за Србију.
Извршни одбор је прихватио иницијативу да се направи сарадња, а да се за наредно

такмичење задржи постојећи концепт.

АД 4.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих

је информисао присутне о активности везаним за подручје рада геодезија и грађевинарство, које ће
бити реализоване у наредном периоду у оквиру три пројекта у чију реализацију је укључен ЗУОВ
и Министарство просвете, науке и технолошког развоја.

Пројекти се односе на осавремењивање и израду нових наставних планова и програма, као
и нових образовних профила у складу са захтевима социјалних партнера (грађевински техничар,
као и трогодишња занимања- зидар, тесар и армирач-бетонирац) би се остварили кроз пројекат
аустријске организације АДА.

Због тога би било неопходно, ради формирања тимова који би радили наставне планове и
програме, да школе доставе имена (два,  три) наставника који су заинтересовани за ангажовање, а
који изводе наставу образовног профила грађевински техничар за нискоградњу и који су изводили
наставу на предмету технологија рада са практичном наставом у трогодишњим занимањима.

У току следеће недеље школама ће бити достављен позив и обавештење о условима и преко
секретара Удружења, а исто ће бити и на сајту.



Такође постоји могућност да се уз помоћ  аустријске организације АДА, као и Привредне
коморе Србије (учешће грађевинских и геодетских фирми) направе три тренажна центра у Србији
за обуке ( Београд, Војводина и јужно од Београда, можда Ниш)

Присутни су упознати и са чињенцом да је урађен концепт стручне матуре, који би требао
да важи за генерацију ученика који су ове школске године уписани у први разред.

„Нова“ информација је и са Светска банка инсистрира на редукцији броја образовних
профила што ће кроз НОК (Национални оквир квалификација), али и кроз осавремењивање
програма бити урађено. У претходном периоду је број од 360 сведен на 259,од којих је 157
четворогодишњих, а 102 трогодишња.

Истакао је да би школе које школују техничара за одржавање објеката морале да тај
пројекат заврше, односно да доставе одговарајуће податке, и то што хитније, да би образовни
профил прошао евалуацију и био преведен у редован систем,  јер за то постоји заинересованост
привредних субјеката у противном ће бити елиминисан из система.

Такође је обавестио присутне о законским пројектима који су  у скупштинској  процедури,
о чему ће више речи бити на Скупштину Удружења.

Остале тачке дневног реда нису разматране, с обзиром да није било неких промена, уз
напомену председника Удружења да ће финансијски извештај бити разматран на Скуппштини.

Ирена Госпавић је дала предлог да се у дневни ред Скупштине  уврсти као осма тачка
дневног реда  Стручно усавршавање наставника, што је једногласно прихваћено.

Пошто је дневни ред исцрпљен седница је завршена у 1630.




